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PROTOKÓŁ NR 0012.4.6.2022 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
w dniu 14 czerwca 2022r. 

 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 12.00 – 12.55. 
 
W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  
zgodnie  z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. Sprawy bieżące: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2022 rok  
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Arki Bożka – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Barbary – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Bogoczowiec – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Chrobrego – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Gwarków – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Jastrzębie Górne i Dolne – 

jednostce pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Morcinka – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Pionierów – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Przyjaźń – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Staszica – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Tuwima – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Zdrój – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Złote Łany – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Zofiówka – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu 1000-lecia Szeroka – 

jednostce pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 
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 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Borynia – jednostce 
pomocniczej Miasta Jastrzębie-Zdrój  

 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Bzie – jednostce 
pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Moszczenica -jednostce 
pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Ruptawa – Cisówka – 
jednostce pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Skrzeczkowice – 
jednostce pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 Projekt uchwały w spawie nadania statutu Sołectwu Szeroka – jednostce 
pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 wszczęcia postępowania nadzorczego oraz rozstrzygnięcia nadzorcze wobec 
wszystkich uchwał Rady Miasta dotyczących statutów jednostek pomocniczych 
miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 kwietnia 2022r. 

 
4. Wolne głosy i wnioski. 
 
5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 17 maja 2022r. 
 
6. Zakończenie posiedzenia. 
 
 
 
Ad.1.  
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa 
Publicznego i Samorządu Terytorialnego – Tadeusz Markiewicz.  
 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  
 
Ad.2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad.3. 
Sprawy bieżące: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2022 rok  
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz Skarbnik Miasta.  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.  
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 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Arki Bożka – jednostce 
pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   
 
 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Barbary – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 
 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   

 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Bogoczowiec – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 
 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   

 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Chrobrego – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   

 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Gwarków – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   

 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Jastrzębie Górne i Dolne – 

jednostce pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   
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 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Morcinka – jednostce 
pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   
 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Pionierów – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   
 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Przyjaźń – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   
 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Staszica – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   
 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Tuwima – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   
 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Zdrój – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   
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 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Złote Łany – jednostce 
pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   
 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu Zofiówka – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   
 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Osiedlu 1000-lecia Szeroka – 

jednostce pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   
 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Borynia – jednostce 

pomocniczej Miasta Jastrzębie-Zdrój  
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   
 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Bzie – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   
 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Moszczenica -jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   
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 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Ruptawa – Cisówka – 
jednostce pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   
 
 Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Skrzeczkowice – 

jednostce pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   
 
 Projekt uchwały w spawie nadania statutu Sołectwu Szeroka – jednostce 

pomocniczej miasta Jastrzębie-Zdrój 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Dialogu 
Społecznego Barbara Więckowska  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.   
 
 
 wszczęcia postępowania nadzorczego oraz rozstrzygnięcia nadzorcze wobec 

wszystkich uchwał Rady Miasta dotyczących statutów jednostek pomocniczych 
miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 kwietnia 2022r. 
 

Komisja przyjęła do wiadomości.  
 
 
Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski. 

Urszula Sobik 
Mamy najdroższe opłaty targowe w porównaniu do Wodzisławia i Żor, dotyczy 
ludzi, którzy w pełni utrzymują się z rolnictw, różnice są duże jeśli chodzi opłaty 
za miejsce i śmieci.   
 
Robert Cichowicz 
Opłata od kilkunastu lat nie ulegała zmianie, doszły śmieci, oceniając to, 
należałoby wziąć pod uwagę różnice rozliczania się nieruchomości 
niezamieszkałych w naszym mieście i innych miastach, gdzie w innych miastach 
targowiska mogą inaczej się rozliczać. Te opłaty zostały wynegocjowane                          
z przedstawicielami Zrzeszania Kupców, działających na terenie naszego 
targowiska, to zostało konsultowane i zaakceptowane. 
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Ad.5.  
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 17 maja 2022r. 
 
Protokół przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad.6. 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji - Tadeusz Markiewicz podziękował wszystkim                        
za przybycie po czym zakończył posiedzenie. 
 
 

Protokołowała  
Agnieszka Bąk                   

      Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego 
i Samorządu Terytorialnego 

Tadeusz Markiewicz 
 
 
 
 
 
 


